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Tychy 02.12.2a13

Radny:
Jakub chełstowski

lnterpelacja

Pzewodnicący Rady Miasta

Zygmunt Marczuk

Na podstawie paragrafu 12 ust.3 ReguIaminu Obrad Rady Miasta zgłaszamy interpelację wsprawie:

Wykonania Uchwały NR V/60/11 Rady Miasta Tychy z dnia 24 lutego Nllr. w sprawie utwozenia spółki prawa

handlowego pod nazwą TYSK| SPORT Spółka Akcyjna i zakresu jej działalności wynikającego z paragrafu 2 p.1

pzedmiotowej uchwały, W związku z tym proszę o udzielenie odpowiedzi na ponizsze pytania:

Czy spółka Tyski Spoń pzejęła i uregulowała wszystkie długi po pzejęciu sekcji piłki noznej, orazpo pzejęciu

sekcji hokeja na lodzie zgodnie z aktem notarialnym? W zwiąku z tąoperację jakie poniesiono koszta

finansowe - proszę podaó kwoty odkupienia sekcji piłkarskiej i hokejowej?

Czy regulacja długow obydwu stowazyszeń nastąpiła poprzez przekazanie kwot na konta tych stowazyszeń,
czy też bez pośrednio na konta wiezycieli? Jeśli tak, to czy zaspokojone zostały wszystkie wiezytelnoŚci

pzejmowanych podmiotów a jeśli nie wszystkie, to kto decydował o zaspokojeniu konkretnych wiezycieli i kto

zdaniem Spółki Tyski Sport, winien zaspokoić wiezytelności nie zaspokojone - z informacji ktore uzyskałem

takie istnieją? Od kiedy były regulowane wiezytelności (długi Stowazyszeń) i czy stowazyszenia te nie

posiadająw dalszym ciągu długów nie zaspokojonych pzez spółkę Tyski Sport?

Dlaczego Społka Tyski Spoń użycza nazwy, banł i godła stowazyszeniom tzecim, po mimo ze jedynym

dysponentem znaku towarowego jest §towazyszenie GKS TYCHY? Czy spółka nie łamie tym samym prawa i

nie naraża się na procesy oraz odszkodowania w związku z nieuprawnionym posługiwaniem się zastzezonym

znakiem towarowym?

Czy prawdąjest, że Stowazyszenie GKS Tychy hokeja na lodzie ma uregulowane poprzez spółkę Tyski Spoń

wszystkie zaległości, a Stowazyszenie GKS TYCHY piłki nożnej ma uregulowanątylko część naleznoŚci?

Kto zdaniem społkiTyski Spoń ma uregulować zadlużeniasekcji piłki noznejw aspekcie aktu notarialnego,

ktory prawdopodobnie mowi o pzejęciu pzez spółkę Tyski Spoń wszystkich bez jakiegokolwiek wyjątku

zŃowiązań i oświadczenia społkiTyski Spoń pzedłozonego do PZPN o pzejęciu wszystkich zobowiązań? Z

informacji ktore uzyskałem wynika, ze sekcja hokejowa została w pełni rozliczona, a sekcja piłkarska nie,

dlaczego tak się stało?

Czy prawdą jest, że spółka Tyski Spoń wypłaciła piłkarskiemu Stowazyszeniu GKS TYCHY 900.000,00 zł

(dziewięcset tysięcy zloIy) za pzejęcie od stowazyszenia sekcji?
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Z powazaniem
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